
Zpráva o činnosti a  hospodaření  technických služeb, organizační 

složky města Kostelec nad Orlicí  za rok 2016 

 

Rozpočet 

Technickým službám byl na rok 2016 schválen rozpočet ve výši  8 408 340,- Kč. Tato částka se skládá 

z průměru ročních rozpočtů minulých let.  Mzdové náklady jsou  porovnáním s jinými odbory na té 

nejnižší tabulce, výše platu se dorovnává osobním  hodnocením a čtvrtletními prémiemi, přesto platy 

neodpovídají republikovému průměru. 

Letošní zima se dá říci, že byla nadprůměrná  i co do sněhu, takže denně všichni pracovníci vyjížděli 

do terénu a neustále se snažili o schůdnost všech chodníků a komunikací. Došlo i k reorganizaci 

pracovníků (opět snížení o 1 pracovní místo ukončení pracovního poměru u pracovnice na veřejných 

WC, který zabezpečujeme z pracovnic TS, současný počet kmenových zaměstnanců je 17 z původních 

21, které bylo v roce 2014) - došlo k mzdovým úsporám viz přehled mzdových nákladů za rok 2016, 

což by mohl doložit EO. Do rozpočtu na rok 2017 se vrátilo více jak 1.300.000,- Kč což představuje 

docela velkou částku. 

Když se podíváme na stav nemocnosti, tak u nás není žádné čerpání fin. prostředků za nemoc, což též 

něco ukazuje. 

Zaměstnáváme také pracovníky z úřadu práce, kde se snažíme vytipovat vhodné kandidáty pro práci 

v TS, celkem máme uzavřenu smlouvu na počet 6, kterou dodržujeme a vytipované pracovníky 

musím pochválit za jejich snahu pracovat a začlenit se do pracovního dění ve městě. Mzdové náklady 

nám hradí úřad práce, dle tabulkového zařazení. Uchazeči pro práci v TS se někdy též nepodaří někdy 

odhadnou a po několika dnech přinesou neschopenku a již nepracují po celou dobu, kterou máme 

sepsanou s úřadem práce. 

Pracovní úrazy 

Počet drobných pracovních úrazů (pouze drobná poranění,  odřeniny)  – 0 

Počet  vážných  pracovních úrazů – 0 

Škodní události 

Počet  škodních událostí  1 – odcizení malé kárky na svoz odpadků, nahlášeno na Policii ČR, dle 

sdělení pojišťovatele nelze tuto ztrátu uhradit. 

Opravy VO  

2 škodní události  nabourání sloupů VO ( u Penny a tiskárny)  

Dalšími událostmi co se týče pojištění je i nabourání do sloupů veřejného osvětlení v současné době 

budeme opravovat 2 ks kompletních sloupů.  

Vozový park 



Avia A 30                                  - stáří 41 let                                                                                                              

Avia A 3 valník                         - stáří 42 let                                                                                                             

Avie plošina                             - stáří 30 let                                                                                                            

Avie   A 80                                - stáří 17 let                                                                                                            

Multikar M 25                         - stáří 33 let                                                                                                             

Multikar M 25                         - stáří 27 let                                                                                                               

Traktor Zetor                           - stáří 33 let                                                                                                                    

Vysokozvižný vozík                 - stáří 33 let                                                                                                              

UNC stroj                                  - stáří 19 let                                                                                                              

Stiga universál                         - stáří 14 let                                                                                                            

Piaggio                                      - stáří   9 let                                                                                                           

Rondo                                       - stáří   8 let                                                                                                            

Mitshubishi  Canter                - stáří   3 roky  pořízeno z dot. programu pouze na svoz bioodpadu, 

nesmíme jezdit za úplatu 

Peugeot                                    - stáří   2 roky  ( automobil používají i spolky k výjezdům na různé turnaje                                                                                               

na mistrovské utkání)   

Vozový park je též hodně zastaralý viz příloha, kde si můžete udělat sami obrázek a doufáme, že se od 

příštího roku 2018 se najdou finanční prostředky např. na nový traktor nebo Avii s větší tonáží. 

Potřebovali bychom též i nějaký nový kontejner, ty staré opravdu dožívají a i přes údržbu, kterou se 

jim dostává, se čas na nich podepisuje a ani nezastaví. Je nutné vynakládat větší finanční potřeby na 

přípravu na technické a také na opotřebování všech dílů  

Investice 

V roce 2016 byly zajištěny nutné opravy techniky (Multicara, Rondo, Stiga, Avie). Byl zakoupen nový 

křovinořez  na letní sezonu, vč. drobného nářadí. Pravidelné kontroly jednotlivých ručních sekaček 

nám umožňují delší udržitelnost tohoto nářadí.  Bylo pokračováno v opravách starších vozidel např. 

plošiny – nové venkovní nátěry. Těmito opravami dochází k značné úspoře v kapitole opravy a 

udržování služeb, kde jsme uspořili více jak 140.000,- Kč. Šetřilo se i plynem, kde úspora je více jak 

100 000,- Kč. Využívání všech vozidel a ekonomické rozdělování práce je za následek další úspora 

100 000,- Kč v PHM. 

Nadále bychom chtěli pokračovat ve vylepšování těchto starých, ale stále funkčních automobilů.  

TS v roce 2016 opravili altán na koupališti,  včetně schodnic, které se udělaly nové.   V družině u 

Secese  jsme zhotovili nový chodník, u ZŠ se opravily lavičky, na Váze se zabudovaly také nové 2 ks 

lavičky.  Zhotovení nové brány u zahrádek na cestě ke koupališti. 

 Problém ovšem byl se štěpkovačem, který se pořídil z dotace v roce 2015, ale bohužel jsme ho 

nemohli využívat, dle našich představ, jelikož nám neustále praskaly řemeny a již byl i na opravě u 

výrobce, kde obrovskými vibracemi popraskaly některé díly a musely být vyměněny a nebo svařeny.   

V současné době plánujeme provést inovaci na tomto stroji po dohodě s výrobcem a zamezit 

neustálému praskání řemene ( pro informaci uvádím, že nákup 1 ks řemene nás stojí 7.500,- Kč). Tuto 

opravu provede servisní technik firmy  Agrometal Heřmanův Městec  p. Prchal, který nám opravuje 



veškerou techniku. K dnešnímu dni musím říci, že štěpkovač máme upravený na 3 řemenice a již ho 

využíváme v každé volné chvíli a štěpkujeme navozený materiál bez problémů. 

Tyto štěpky využíváme do rabátek jejich pravidelné doplňování po celém městě, včetně i do rabátek 

u hlavní silnice, které též udržujeme, velkou míru štěpek používáme i do kompostu, který v našich 

prostorách též máme a během 2 let se vyprodukovala docela kvalitní zemima, kterou opět používáme 

na doplňování, výsadby , vyrovnávání  ploch apod. 

Další investice, které čekají naše město je zateplení celé administrativní budovy TS, na toto zateplení 

dostalo město dotaci. Chtěli bychom, aby se opravili i ostatní budovy na které se po odchodu 

bytového družstva a TS s.r.o. nevynaložily žádné prostředky. Vjezd do areálu si opravíme sami, 

natřením fasádní barvou, aby vjezd byl stejný jako naše budovy, tím dojde i k ušetření dalších fin. 

prostředků. 

Samozřejmostí je úklid a pořádek po celém Kostelci, bohužel se nám nedaří udržet pořádek okolo 

některých míst u popelnic s tříděným odpadem je to především za prodejnou Zuzky, která je neustále 

kritizovaná a dle našich informací, nepořádek dělají zaměstnanci z prodejny Zuzky, ale bohužel toto 

není prokazatelné. 

Dalším úkolem, který nás čekal bylo přemístění shromaždiště použitých elektro zařízení,   velko 

objemného odpadu, což si opět vyžádalo další hodiny přesčasů u našich pracovníků a další                   

2 pracovníky, které jsme museli vyčlenit ze svých zaměstnanců a dalším navýšením prací bude i 

údržba nového hřiště pro veřejnost na Skále. 

Dále našimi pracovníky zabezpečujeme svážení velkoobjemových kontejnerů od dubna do června, 

opět po pracovní době. K tomuto máme také výhrady, jelikož na některých místech naši pracovníci 

zbytečně prosedí většinu času, zde po ukončení svozové sezony bychom si rádi sedli s vedením města 

a probrali celou záležitost a popř. udělali nový návrh na podzimní svozy. 

Zakázky pro třetí strany 

Na zakázku přistavujeme kontejnery vč. odvozu, sekáme trávu, poskytujeme opravy s plošinou, 

opravujeme kanály a chodníky pro AGUA, což je poměr  tak 55 % za dopravu a kontejnery, 10 % 

sekání a 35 % v ostatních službách   

Úspory z rozpočtu,  které se snažíme vytvářet a výdělek od třetích osob bychom rádi použili na nákup 

nové kvalitní techniky, abychom zkvalitnili  údržbu a službu  pro město a obyvatele. 

 

 

V Kostelci nad Orlicí  dne  27. ledna 2017 

Miloslav  Sršeň   vedoucí  TS organizační složky 

Města Kostelec nad Orlicí 


